

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	312 上主被尊崇 Be Exalted, O God	會眾
Praise	222 主, 我要高舉祢名 Lord, I Lift Your name on High	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	哥林多前書 12:12-14, 26-27	會眾
Scripture	I Corinthians 12:12-14, 26-27	Congregation
唱 詩	318 祢是我藏身處	會眾
Praise	You Are My Hiding Place	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	肢體雖多仍是一個身子	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	338 主耶穌, 我曾應許	會眾
Praise	O Jesus, I Have Promised	Congregation
奉 獻		Allie Wei, Daniel Liu
Offertory		Luoman Huang, Steven Shao
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三一頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2013年3月10日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School 成主 Adults	聖經綜覽：楊恭生弟兄 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事		
領會 Liturgist	何森泉執事	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
翻譯 Interpreter	Sister Lucy Wei	兒主 Children	Rob Moore, Yuan Wang Grace Chernly
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 劉丹輝弟兄	午餐 Lunch	呂曉麗姊妹 韓超穎姊妹
招待 Usher	C.H. & Grace Chernly Ernest & Grace Wu	3/15 (五)團契	邵 勇弟兄
Power Point	Luoman	Friday Snack	錢 鷹姊妹 陳 英姊妹
音控 Audio	邵 勇弟兄		
司獻 Offertory	Allie, Daniel Liu Luoman, Steven		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹, 願主賜福。
2. 上主日喜見嚴生貴弟兄伉儷參加崇拜, 感謝主, 求主保守賜福。
3. 今日午餐後舉行三月份慶生會, 並舉行大掃除; 庭園美化視天氣進行, 請參加。
4. 青年團契宿營退修會今日(3/10)5:00PM在教會舉行, 週一5:00PM結束(備晚餐), 家長請在6:30前接子女, 並請為退修會代禱。
5. 週三(3/13)禱告會在教會舉行, 請參加。
6. 週五(3/15)團契聚會為分組查經《以弗所書》, 請參加。
7. 劉牧師下主日(3/17)應邀在奧南華人浸信會證道, 請代禱。
8. 本週請為以下五個家庭代禱—楊恭生弟兄家、楊錦花姊妹家、楊少華弟兄家、葉衛平弟兄家、劉再生牧師家。
9. 請為棕枝主日崇拜(3/24), 耶穌受難紀念崇拜(3/29週五晚), 及耶穌復活節慶崇拜(3/31主日)之預備代禱。
10. 上主日劉牧師向全會眾報告: 鑒於請辭造成教會困擾與弟兄姊妹的耽憂、焦慮, 深感遺憾與抱歉。據回應並再思, 正當教會既有章程應即刻遵循實行之時請辭, 殊為不當, 當以教會牧師職份偕同各位執事、同工、全體會眾貫徹實行既有章程。為此, 懇請執事會、全會眾准予撤回辭呈。
11. 肢體關懷與代禱: * 為身體欠安的肢體—* Mrs. Baker術後復原; 戴玉梅姊妹療程; 楊錦花姊妹健康; 胡李竹君姊妹癒後; 卜現法牧師、嚴生貴弟兄、吳文正執事健康; 陳慕全弟兄令嬪產後復元; 劉艷飛姊妹妊娠。* 為遠行肢體—赴外地度假的家庭; 胡李竹君姊妹、明耀華姊妹在中國; 古柏恩執事伉儷在台灣。* 在外地的學子—元杰、饒敏西、姜悅、劉碩、宋允中、劉昂頓、魏孝琦、童依、許慕君、劉心寧。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday we were happy to see Bro. & Mrs. Yan came back to worship, thank Lord, may He bless them.
3. After lunch today, we will celebrate March birthdays, then to work for Spring Cleaning; the landscape/yard work will depends on weather, please join it.
4. Youth Luck-in retreat will begin at 5:00 PM, today afternoon at church, end at 5:00 PM on Monday (supper will be provided), parent may pick up your youth by 6:30 PM.
5. Wednesday (3/13) prayer meeting will be held at church, please attend.
6. Friday (3/15) fellowship will be bible study of the book of Ephesians, please attend.

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一三年三月十日 March 10th, 2013



7. Next Sunday (3/17) Pastor Liu will give sermon at South Oklahoma CBC, please pray for it.
8. Please pray for five families this week: Bro. Chisheng Yang and family; Sis. Jenny Yang and family; Bro. Shaohua Yang and family; Bro. David Yip and family; Pastor Solomon Liu and family.
9. Please pray for the Palm Sunday Service (3/24) preparation; Good Friday Service (3/29 Fri. night); and Easter Sunday Celebration Service(3/31 Sun.)
10. As announced last Sunday by Pastor Liu to the congregation, apologies to brothers and sisters for the worries brought about by the previous resignation request. Upon feedback and further consideration it is pondered to be unsuitable to keep such request at the beginning phase of the church by-law implementation whilst the pastor ought to take the deacons, coworkers, and all members to thoroughly put the current by-law into practice. As a result, request to the Deacon board and the congregation has been asked to retrieve the resignation.
11. Intercessions: Pray for *Those are in physical weakness: * Mrs. Backer's recovery; Sis. Michelle Dai's chemotherapy; Sis. Jenny Yang's health; Sis. Judy Li's recovery. Rev. Pu, Bro. Shenggui Yan, and Deacon Ernest Wu's health. * Bro. Chernly's daughter's recovery; Sis. Yanfei Liu's pregnancy. * People on trip: Families on vacation; Sis. Judy Li, and Sis. Anna Ming in China. Deacon Dennis and Mary Krueger in Taiwan. *College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Joy Jiang, Michael Liu, Hannah, Ondy, David Wei, Scott, Virginia, Cindy Liu.

上週統計 Last Week's Statistics (2013年3月3日)

主日崇拜 Sunday Worship	121人	姊妹會 Women Group	11人
禱告會 Prayer Meeting	11人	週五團契 Friday Fellowship	35人
奉獻 General Offering	4738.00; Building 120.00; Mission EA 500.00; Meal 20.00		

下週事奉表 Next Week's Services (2013年3月17日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	Minister Samuel Sun Sister Kun Huang 張治壽牧師 盛亦煒執事	Sunday School 成主 Adults	聖經綜覽：楊基生弟兄 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 福音班：陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Cecilia Yip	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
招待 Usher	C.H. & Grace Chernly Ernest & Grace Wu	兒主 Children	Rob Moore, Yuan Wang Grace Chernly
Power Point	劉丹輝弟兄	午餐 Lunch	Potluck
音控 Audio	邵勇弟兄	3/22 (五)團契	暫停
司獻 Offertory	Galen, Steven Shao Allie, Brian Shao,	3/23 (六)小組	北、東北、東、西 南、英語、粵語

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Samuel Sun Youth Pastor 孫守聖傳道 (817) 705-9136
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

6135 Holiday Lane
 North Richland Hills
 TX 76180
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com